



CERTIFICATE OF COMPLIANCE & EXCELLENCE



承诺及卓越产品认证



Print Permanence- light fastness

HP Indigo ElectroInks have been certified by the Wilhelm Imaging Research (WIR) Institute confirming to the permanence of HP Indigo prints in indoor display conditions for up to 54 years. In addition, HP Indigo photobooks received an album/dark storage rating of greater than 200 years.



印刷品持久性-耐光性能-惠普Indigo电子油墨已通过威廉成像研究所 (WIR) 的认证，证实了惠普Indigo印刷品在室内展示条件下的持久性长达54年。此外，惠普Indigo及其相册产品获得了超过200年的暗存储评级。



Color management

HP Indigo is certified at the highest level of the Idealliance Digital Press Certified System receiving Master Elite Level of Idealliance ISO/PAS 15339

色彩管理- HP Indigo 通过了Idealliance数字印刷机认证系统的最高级别认证，获得了Idealliance ISO/PAS 15339 的精英大师等级。



Sustainability

HP Indigo develops presses and inks enabling printers and converters to comply with regulations and industry standards, including leading environmental credentials.



可持续发展-惠普Indigo研发的数字印刷机和油墨，确保该设备符合相关法规和行业标准，包括领先的环境认证。

With this certificate you can be assured your HP Indigo 12000 digital press prints are meeting the strictest industry standards.

凭此证书，您可确保惠普 Indigo 12000 数字印刷机印品符合最严格的行业标准

Alon Bar-Shany
General Manager
HP Indigo